
Kłobuck, 21.11.2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 7/2024 

VII Posiedzenie w dniu 21 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Jerzy Kulej 

3. Robert Turek 

4. Tomasz Wałęga 

5. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji D. Zych otworzył posiedzenie Komisji. Powitał  wszystkich   

przybyłych  na  komisję. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne.  

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 28.10.2024 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 

BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 28.10.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 

Kierownik ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak referowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Kulej 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

194/XXII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kłobuck. 

 

Kierownik GOR A. Grabowska Graj zreferowała w/w projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji D. Zych poruszył problem dotyczący przywożenia przez 

mieszkańców naszej gminy śmieci z gmin ościennych.  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że  Gmina stara się to kontrolować i reagować na takie 

sytuacje.  System jest uszczelniany - zostały wprowadzone ograniczenia. Jednak jest to trudne 

do zweryfikowania. Liczymy, na to że takich sytuacji nie będzie, kiedy ościenne gminy  

(dzięki środkom unijnym) wybudują profesjonalne PSZOKi. Należy uświadamiać 

mieszkańców, że ilość śmieci na PSZOK powoduje zwiększenie kosztów jego obsługi.  

Przewodniczący Radny D. Zych zaproponował, aby przy zdawaniu przez mieszkańca śmieci 

na PSZOK dać ulotkę uświadamiającą w jaki sposób generuje się koszty wywozu 

nieczystości w Gminie (mniej śmieci - mniej płacimy). 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

194/XXII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kłobuck.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

NIEOBECNI (1) 



Jerzy Kulej 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

195/XXII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kłobuck i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Kierownik GOR A. Grabowska Graj zreferowała w/w projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

195/XXII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 maja 2020 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kłobuck i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Kulej 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Kłobuck na lata 2026-2034 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji D. Zych czy ustawodawca nakłada termin ostateczny sporządzenia 

planu rozwoju? 

Burmistrz J. Zakrzewski uważa, że powinno być to spójne z zakończeniem opracowania 

planu ogólnego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Kłobuck na lata 2026-2034 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

 

8. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Kłobuck na 2025 r. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił główne założenia budżetu. Przypominał, że: deficyt 

będzie mniejszy o 2 000 000 zł (w tabeli w punkcie dotyczącym magazynów energii jest błąd, 

który będzie skorygowany), nie ma w budżecie przewidzianego dofinansowania na zadanie 

dot.  przebudowy ul. Wojska Polskiego (min. 1 000 000 zł) w związku z powyższym w 

przyszłym roku będzie modyfikacja budżetu po stronie wydatków inwestycyjnych w ramach 

porozumienia i współpracy z Powiatem. Wpływ na budżet będzie miała kwestia dotycząca 

pozyskania środków zewnętrznych na realizację części zadań (część wniosków ma 

dofinansowanie-podpisane umowy, a część jest w rozpatrzeniu) liczymy na  pozytywne 

opinie instytucji wdrażających. Zwrócić należy uwagę na wzrost wydatków na: oświatę (45% 

budżetu ogólnego, dotacje dla placówek oświatowych), pomoc społeczną (DPS), płacę 

minimalną oraz podwyżki dla nauczycieli. Należy również realizować prace (nie są one 

uwzględnione w tabeli), które będą wykonywane przez ZDiGK (remonty dróg) i szkoły 

(remonty). Budżet będzie ewaluował. 

Radny J. Kulej zapytał o sprawę dotyczącą magazynów energii? 

 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że wczoraj została ogłoszony nabór do projektu 

dotyczącego dofinansowania magazynów energii. Wyjaśnił procedury dotyczące składania 

wniosków o przystąpieniu do programu. 

Radny J. Batóg poruszył kwestię wysokości subwencji oświatowej, wynagrodzeń dla kadry 

nauczycielskiej i związanych z tym obciążeniami dla gminy. Ma nadzieję, że planowana przez 

rząd zmiana podziału subwencji zagwarantuje Gminie prawidłowe zabezpieczenie 

finansowania zadań oświatowych w sposób umożliwiający właściwą ich realizację. W kwestii 

inwestycji ma nadzieję, że Gmina otrzyma środki zewnętrzne, które pomogą w realizacji 

kolejnych przedsięwzięć. 

Przewodniczący Komisji D. Zych poruszył sprawę: kosztów związanych z obsługą 

zaciąganego kredytu, wzrostu dotacji dla dwóch szkół prywatnych w Gminie (Publiczna 

Szkoła Podstawowa SPSK Kłobuck, Publiczna Szkoła podstawowa SPSK w Lgocie). Zapytał 

o możliwość zweryfikowania zasadności ponoszenia kosztów przez w/w placówki.  

Burmistrz J. Zakrzewski w kwestii kredytu wyjaśnił, że przy konstrukcji budżetu na 2024 r. 

zakładano kredyt na poziomie 9 000 000 zł, na tą chwile wiemy, że kredy nie będzie 

zaciągnięty większy niż 4 500 000 zł. Wyjaśnił, że podobnie jest w konstrukcji budżetu na 

2025 r. , ponadto bezpiecznie założono nadwyżkę 1 600 000 zł z roku bieżącego na pokrycie 

deficytu. W kwestii szkół prywatnych poinformował, że jest prowadzony audyt zewnętrzny, 

celem sprawdzenia, czy wysokość przekazywanej subwencji jest należna. 

Głosowano w sprawie: 

Pozytywne zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Kłobuck na 2025 r.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Dominik Zych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

9. Sprawy różne: 

a) rozpatrzenie wniosku dotyczącego wyznaczenia miejsca postojowego na wyłączność; 

 

Przewodniczący Komisji D. Zych poinformował, że w rozmowie telefonicznej z 

wnioskodawczynią uzyskał informację, że miejsce postojowe na wyłączność miałoby być 

bezpośrednio przed jej budynkiem na terenie Rynku. Ma wątpliwości, czy formalnie w tym 

miejscu (tuż przy skrzyżowaniu) można to miejsce wyznaczyć. Przekazał Komisji mapę z 

zaznaczonym miejscem postoju. 

Burmistrz J. Zakrzewski poruszył kwestię problemu w sprawie tj. w jaki sposób 

wnioskodawczyni będzie egzekwować zajęcia pasa drogowego przez inną osobę;  czy 

wnioskodawczyni ma świadomość ponoszenia kosztów z tyt. zajęcia pasa drogowego. 

Obawia się kolejnych takich wniosków w przypadku przychylenia się do przedmiotowego. 

Radny T. Wałęga Komisja nie ma informacji dotyczących kosztów. Stwierdził, że skoro 

Wnioskodawczyni nie ma również wiedzy w tym zakresie, to po zapoznaniu się z kosztami 

może się wycofać.   

Przewodniczący Komisji D. Zych przypuszcza, że miesięczny koszt może wynieść ok. 900 zł. 

Radny T. Wałęga zaproponował, aby celem zwiększenia miejsc parkingowych w Rynku, 

usytuować parking skośny (przesunąć brązowe bloki).  

Przewodniczący Komisji D. Zych postawił wniosek: wniosek do ponownego 

przeanalizowania po otrzymaniu informacji z ZDiGK o kosztach zajęcie pasa drogowego 

(informację przedstawić wnioskodawczyni) oraz o możliwości zmiany organizacji ruchu pod 

kątem ilości zwiększenia miejsc parkingowych w Rynku. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosek do ponownego przeanalizowania po otrzymaniu informacji z ZDiGK o kosztach 

zajęcie pasa drogowego (informację przedstawić wnioskodawczyni) oraz o możliwości 

zmiany organizacji ruchu pod kątem zwiększenia ilości miejsc parkingowych w Rynku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

 

b) rozpatrzenie wniosku dotyczącego wyłączenia lub ograniczenia ruchu pojazdów 



ciężarowych na ul. Jasnej i ul. Jana Długosza w Kłobucku; 

 

Wnioskodawca Przewodniczący Osiedla nr 4 „Zawada” w Kłobucku I. Telenga przedstawił 

w/w wniosek. 

Radny J. Kulej zaznaczył, że na przedmiotowych ulicach funkcjonują zakłady do których 

trzeba dojechać. Uważa, że postawienie znaku nie pomoże (obecny znak ograniczający 

prędkość do 30 km/h nie jest przestrzegany). Jest przeciwny zmianie organizacji ruchu.  

Wnioskodawca Przewodniczący Osiedla nr 4 „Zawada” w Kłobucku I. Telenga  wyjaśnił, że 

zakłady pracy znajdują się na końcu ulicy Długosza (blisko ronda) nie widzi przeszkód aby 

zaproponowana zmiana mogła być wprowadzona. W kwestii nie przestrzegania ograniczenia 

prędkości do 30 km/h uważa, że gdyby policja bardziej się sprawą zainteresowała, byłoby to 

respektowane.  

Radny J. Batóg wyjaśnił, że z podjęciem decyzji w sprawie należy się wstrzymać ponieważ 

w przyszłym roku planowana jest przebudowa skrzyżowania ul. Wojska Polskiego, Pogodno i 

Długosza. Zaproponowana zmiana utrudniłaby wjazd na przejazd kolejowy. 

Przewodniczący Komisji D. Zych uważa, że wniosek należy przekierować do Zarządu Dróg 

Powiatowych, aby przy projektowaniu i realizacji skrzyżowania drogi Wojska Polskiego z 

ulicą Jana Długosza i Pogodną Zarząd uwzględnił ruch samochodów ciężarowych z 

przeprowadzeniem analizy przepustowości skrzyżowania dla pojazdów miarodajnych w 

ruchu ciężarowym (potocznie TIR). Do przeanalizowania jest kwestia wprowadzenia 

ograniczenie tonażu na ulicach Jana Długosza (od ronda) i Jasnej (czy jest to możliwe, a jeżeli 

tak, to w jakim zakresie.  

Burmistrz J. Zakrzewski poruszył kwestię rozmów z Powiatem odnośnie zmiany kategorii 

drogi Wojska Polskiego (Zamkowa i Wojska Polskiego ciągłość 492, a 3 Maja i 11 listopada 

drogą gminną lub powiatową). Przychyla się do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji, aby 

najpierw skonsultować możliwość wprowadzenie ograniczenie tonażu z wydziałem ruchu 

drogowego, tak by nie ograniczyć funkcjonującej działalności gospodarczej.  

Wnioskodawca Przewodniczący Osiedla nr 4 „Zawada” w Kłobucku I. Telenga  poprosił 

aby poinformować  go o kolejnym terminie i godzinie posiedzenia Komisji w sprawie 

rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

Przewodniczący Komisji D. Zych postawił wniosek: przekierowanie wniosku do dalszej 

analizy przez ZDIGK (pod kątem ograniczenia nośności) oraz do Powiatowego Zarządu Dróg 

(pod kątem komunikacji ruchu tranzytowego przez Wojska Polskiego, następnie Jana 

Długosza i Zamkową aż do DW 492). 

Głosowano w sprawie: 

przekierowanie wniosku do dalszej analizy przez ZDIGK (pod kątem ograniczenia nośności) 

oraz do Powiatowego Zarządu Dróg (pod kątem komunikacji ruchu tranzytowego). 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

c) rozpatrzenie wniosku dotyczącego ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu dróg 

gminnych ul. Hugo Kołłątaja z ul. Janusza Korczaka w Kłobucku. 

 

Przewodniczący Komisji D. Zych uważa, że wniosek jest bezpodstawny. Nie widzi problemu 

z widocznością na przedmiotowym skrzyżowaniu. 

Radny J. Kulej zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego Komisji. Wyjaśnił, jak wygląda 

sytuacja na tym skrzyżowaniu. 

Głosowano w sprawie: 

wniosek dotyczący ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu dróg gminnych ul. Hugo 

Kołłątaja z ul. Janusza Korczaka w Kłobucku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Robert Turek 

PRZECIW (3) 

Józef Batóg, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Kulej 

 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

        Dominik Zych 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


